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Zápisnica zo zasadnutia Výboru volebného obvodu č. V – Veľká Lehôtka  
zo dňa 06.06.2024 

 
Začiatok zasadnutia: 17:00 
Ukončenie zasadnutia: 19:00 
 
Prítomní členovia: Ján Mäsiar, Roman Hianik, Ing. Branislav Bullo 
 
Počet zúčastnených občanov:  8 občanov 
 
Program rokovania: 
 

1. Privítanie občanov poslancom 
2. Informovanie poslancom o stave podnetov z predošlých stretnutí. 
3. Diskusia o podnetoch od občanov mestskej časti Prievidze – Veľkej Lehôtky 
4. Záver stretnutia 

 
K bodu 1) Privítanie občanov poslancom 

 
Rokovanie VVO č. V otvoril predseda Ján Mäsiar. 
 

K bodu 2) Informovanie poslancom o stave podnetov z predošlých stretnutí. 
 

o Rúra na Uhlištnej ulici je vyčistená 
o Opravy výtlkov zrealizované. Ďakujeme ! 

 
 
K bodu 3) Diskusia o podnetoch od občanov mestskej časti Prievidze – Veľkej 
Lehôtky 
 

- VVO 5 žiada o postrek, odstránenie a odvoz ,,pohánkovca,, spred kultúrneho 
domu a z celej časti potoka v mestskej časti. Situácia je kritická. 

- František H. a občania Roľníckej a Podhorskej ulice opakovane žiadajú 
o vybudovanie chodníka medzi Školskou a Roľníckou ulicou, povedľa 
Podhorskej ulice. Ide o rizikový úsek v mestskej časti kde hrozí zrážka 
chodcov s motorovými vozidlami. 

- Občania sa sťažujú na zlé zaobchádzanie pracovníkov odvozovej spoločnosti 
s odpadovými nádobami. Hrozí poškodenie nádob. Hnedými aj čiernymi 
nádobami na odpad zaobchádzajú pracovníci nešetrne. 
 

- Treba riešiť havarijný stav s kanálom na Uhlištnej ulici od č.d. 3 – 19. 
Vyčistenie a oprava havarijného stavu. 

- Občania majú sťažnosti na služby na cintoríne a v dome smútku a majú 
požiadavky k smútočným obradom, kde aktuálne absentuje dôstojnosť: 

o  Pravidelné čistenie domu smútku pred každým pohrebom. Interiér aj 
exteriér. 

o  Zabezpečenie ďalšieho mikrofónu pre speváka + rekonštrukcia 
ozvučenia. 

o  Zabezpečenie zariadenia na hudobnú reprodukciu počas smútočných 
obradov. 

o  Žiadame o pravidelné umývanie okien na dome smútku. Aspoň 2 x 
ročne. 
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Tento servis na dome smútku považujú občania za štandard a danú žiadosť 
podávajú kvôli negatívnemu stavu počas smútočných obradov. Služby sú 
drahé ale kvalita je stále slabšia a slabšia. 
 

K bodu 4) Záver stretnutia 
Ján Mäsiar, predseda VVO č. V – Veľká Lehôtka, poďakoval všetkým 

prítomným a ukončil stretnutie. 
 

V Prievidzi dňa 06.06.2024 
 

Ján Mäsiar 
predseda VVO č. V 

Zapísal: Ing. Branislav Bullo 


